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Abstract (en)
[origin: CA3005487A1] The invention relates to a method for producing OSB wood material panels, in particular OSB wood material panels having
reduced emission of volatile organic compounds (VOCs), comprising the following steps: a) producing wood strands from suitable woods; b)
torrefying at least some of the wood strands; c) glue-coating the torrefied wood strands and non-torrefied wood strands with at least one binder; d)
scattering the glue-coated wood strands onto a conveyor belt; and e) pressing the glue-coated wood strands to form a wood material panel. The
invention further relates to an OSB wood material panel that can be produced in accordance with said method and to the use of torrefied wood
strands to reduce the emission of VOCs from OSB wood material panels.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von OSB-Holzwerkstoffplatten, insbesondere von OSB-Holzwerkstoffplatten mit
reduzierter Emission an flüchtigen organischen Verbindungen (VOCs), umfassend die Schritte: a) Herstellen von Holzstrands aus geeigneten
Hölzern; b) Torrefizieren von zumindest einem Teil der Holzstrands; c) Beleimen der torrefizierten Holzstrands und nicht-torrefizierten Holzstrands
mit mindestens einem Bindemittel; d) Aufstreuen der beleimten Holzstrands auf ein Transportband; und e) Verpressen der beleimten Holzstrands zu
einer Holzwerkstoffplatte. Die Erfindung betrifft ebenfalls eine OSB-Holzwerkstoffplatte herstellbar nach diesem Verfahren und die Verwendung von
torrefizierten Holzstrands zur Reduktion der Emission von VOCs aus OSB-Holzwerkstoffplatten.
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